



美東中文學校協會

Association of Chinese Schools

46th ACS Annual Conference 第四十六屆年會
Baltimore Sheraton Inner Harbor Hotel
300 South Charles Street, Baltimore, MD 21201
2019年5月25日(星期六) 5月26日(星期日)

本年會是以推廣海外華語文教育為主題，年會活動包括中文教師教學研討會、表揚資深及優良教師、學生中文競賽、以及學生學藝活動，預計參與的教師、學生以及家長總數約達600人。ACS年會需要各界的支持與贊助，如果您或是您所知道的個人、公司、廠商願意贊助美東中文學校協會年會，有下列四種方式：捐款、廣告、商品展覽或比賽贊助。

一. **捐款：** 金額不拘，您或您公司的名字將刊登在年會議程手冊(Program Book)捐款芳名錄內。

二. **廣告：** 年會將發行約五百本年會議程手冊，廣告刊登費用如下：

封底(全頁) - \$400; 刊物內全頁 - \$300; 1/2頁 - \$150。以上皆附贈ACS一年網頁廣告。網頁廣告 - 刊登貴公司網址- 每年\$100。

三. **商品展覽：** 年會提供桌子供商品展示與促銷，每一張桌子\$250。

張數有限，欲訂從速。(年會僅提供場地及桌子，對所有交易行為均不負責)

四. **比賽贊助：** 歡迎各大公司負責人鼎力支持年會各項學藝競賽，金額\$200起

競賽項目包括國語演講比賽、中華文化常識問答比賽、壁報設計比賽、中華文化專題簡報比賽、國語歌唱比賽以及扯鈴比賽。

請使用以下登記表或 Google Form: **請按 [贊助登記表](#)**，連同支票、廣告原稿(如果刊登廣告)於2019年4月30日以前(郵戳為憑)郵寄到年會廣告組。支票抬頭請寫 ACS，感謝您的支持與贊助。年會廣告組地址如下：

ACS 2019 Advertising Division
10929 Decatur Dr.
Fairfax, VA 22030

請將登記表Email到 acs2019@acsusa.org (以確保廣告刊登處和展示桌數)。

歡迎點閱來訪 ACS 官方網站 <http://www.acsusa.org/ACS2019>。

ACS 2019年會捐款、廣告及商品展覽登記表

個人姓名(中文): _____

(英文): _____

公司名稱(中文): _____

(英文): _____

地址: _____

電話: _____

傳真 _____ Email: _____

贊助方式:

捐款： 本人/本公司願意捐款 \$1000 \$500 \$200 \$100 其他\$ _____

同意 不同意 將本人/本公司的名號刊登在年會刊物的捐款芳名錄內

廣告： 願意刊登廣告 封底\$400 刊物內全頁\$300 1/2頁\$150 ACS網站\$100

商品展覽： 本人/本公司願意預訂展示桌

一張(\$250) 兩張(\$500) 其他: _____張 \$ _____

比賽贊助： \$2000 \$1500 \$1000 \$500 其他\$ _____

贊助比賽項目: 國語演講比賽 中華文化常識問答比賽

壁報設計比賽 中華文化專題簡報比賽

國語歌唱比賽 扯鈴比賽 不指定比賽項目

總金額\$ _____

本協會為非營利事業，所有捐款皆可抵稅。待支票存入協會賬戶後，收據將會寄出，謝謝您的鼎力支持！



美東中文學校協會

Association of Chinese Schools

46th ACS Annual Conference

Baltimore Sheraton Inner Harbor Hotel
300 South Charles Street, Baltimore, MD 21201

May 25 & 26, 2019

Our goal is to promote Chinese language and culture education. The activities in annual conference are education seminars, Chinese language contests for students, and student activities. The total number of participants of ACS annual conference is around 600 persons every year. They are mostly teachers, school staffs, students, and parents. The ACS annual conference is a good place to promote your products and we need your support in promoting Chinese Language and Culture. If you or your company is willing to sponsor, the options are listed below.

- **Donation:** For any donation amount, your company's name will be mentioned in the list of sponsors in the ACS annual conference program book.
- **Advertisements:** We will print and distribute 500 program books at the annual conference. The options and their prices are listed below:
Inside Back Cover Page \$400 Full-page \$300 Half-page \$150
Included with all of these options is a free copy of your advertisement on the ACS website for one full year.
For \$100, you can have your advertisement on the ACS website for one full year.
- **Showcase Display Table:** With this option, you can purchase a table to display your products at the annual conference, for \$250 per table. Tables are limited and sold in a first come first serve manner. We will only provide the space and the tables and are not responsible for any transactions between our sponsors and their customers.
- **Contest sponsorship:** For \$200 or more, you can sponsor annual conference student contests, including the Chinese speech contest, Chinese culture knowledge contest, poster design contest, multimedia presentation contest, Chinese Singing contest and Chinese Yo-yo Contest.

Please complete this form or use Google Form: [press link Sponsor Form](#) and mail it with your check and optional advertising copy to the address below postmarked by April 30, 2019. Make your check payable to ACS Thank you for your support and sponsorship.

ACS 2019 Advertising Division
10929 Decatur Dr.
Fairfax, VA 22030

Please email the form below to acs2019@acsusa.org to ensure your reservation for advertisement and display tables.
Please visit ACS website <http://www.acsusa.org/ACS2019> for more information.

2019 ACS Annual Conference Sponsorship Form

Personal Name (Chinese): _____ (English): _____

Company Name (Chinese): _____ (English): _____

Address: _____

Telephone: _____ Fax: _____ Email: _____

Types of Sponsorship:

Donations: I/My company would like to donate \$1000 \$500 \$200 \$100 Other amount \$_____ I agree
 disagree to include my name/company name into the list of sponsors in the program book.

Advertisement: Inside Back Cover Page \$400 Full-page \$300 Half-page \$150 ACS Website \$100

Showcase Display Table: I/My company would like to reserve One table (\$250) Two tables (\$500) Other: _____ Tables
\$_____

Contest Sponsorship: \$2000 \$1500 \$1000 Other amount \$_____ Specify Contest Item to Sponsor:

Mandarin Chinese Speech Contest Chinese Culture Knowledge Contest

Poster Design Contest Chinese MultiMedia Presentation Contest

Mandarin Chinese Singing Contest Chinese Yo-Yo Contest Not Specified

Total Amount \$ _____

Association of Chinese Schools is a 501(c)(3) non-profit organization. All donations to ACS are tax-deductible. A receipt will be sent to you once we deposit your check. Thank you for your support.